

(Sir R. MILNES, Governor, & THOMAS DUNN, President, 1803—1805.)

RESOLVED, That the Master in Chancery, attending the Legislative Council, be received as their Messenger, at the Clerk's Table, the Members sitting, where he shall deliver such Message as he is charged with from the Legislative Council.

RESOLVED, That all Messages from this House to the Honorable the Legislative Council, be sent by one Member of this House.

RESOLVED, That a Message, by two Members, be sent to the Honorable the Legislative Council, communicating the three foregoing Resolves of this House.

ORDERED, That Mr. Young and Mr. Planté do carry up the said Message.

Attest,

(Signed) S. PHILLIPS, Clerk.
J. C. 4, p. 48.

Monday,
11th April,
1803.

ORDERED, That the House be put into a Committee of the whole House, on the Message from the Assembly.

The House, according to order, was adjourned during pleasure, and was put into a Committee of the whole House, on the Message of the Assembly.

After some time the House was resumed, and the Honorable Mr. Baby reported, "That the Committee had come to the following Resolution:"

RESOLVED, That the 33d and 37th Rules of this House be rescinded, and that in lieu thereof, one Member of the Assembly be received as their Messenger at the Bar, the Members of this House sitting.

ORDERED, That the foregoing resolution be communicated to the House of Assembly, by the Master in Chancery.—J. C. 4, p. 52.

Tuesday,
26th February,
1805.

It was moved,

That a Committee be appointed to search precedents, respecting the admission of Petitions against Bills of Supply, and that the Committee be the Honorable Sir George Pownall, Caldwell, Taschereau, Justice Williams, to meet and adjourn as they please.—J. C. p. 48.

Tuesday,
5th March,
1805.

The Honorable Sir George Pownall, from the Committee charged to search precedents, respecting the admission of petitions against Bills of Supply, reported, "That this practice has been confined, as it ought to be, most strictly, to the refusing to receive such Petitions only, as object against a Tax which the House of Commons is imposing for the current service of the year.

"The House of Lords, in the same principle, have established the same rule of practice—see upon their Journal of the 3d May, 1736, and 18th June, 1783, where Petitions offered against Bills depending for imposing taxes for the service of the current year, were rejected.

"Upon reading the petition of the several agents for Barbadoes, Jamaica, Antigua, St. Christopher and Nevis, and of the Merchants, Planters and others trading to, and interested in the British Sugar Colonies in America, expressing their apprehension that, if the Bill for laying a duty on the retailers

Petition of
the West India
Merchants
against the gin
Bill.

Hatsel's precedents Vol. 3, p. 213, notes under the same head as the above.

Hatsel's precedents, Vol. 3, p. 211, under the head of Petitions on matters of supply, observations on the receiving or rejecting Petitions.

RESOLU, Que le Maître en Chancellerie qui assiste au Conseil Législatif, soit reçu en qualité de leur Messager à la table du Greffier, les Membres assis, où il délivrera tel Message dont il sera chargé de la part du Conseil Législatif.

RESOLU, Que tous les Messages de cette Chambre à l'Honorable Conseil Législatif, soient envoyés par un Membre de cette Chambre.

RESOLU, Qu'un Message soit envoyé par deux Membres à l'Honorable Conseil Législatif, pour communiquer ces trois Résolutions de cette Chambre.

ORDONNE', Que Mr. Young et Mr. Planté portent le dit Message.

Attesté,

(Signé,) S. PHILLIPS, Greffier.
J. C. 3 p. 432.

ORDONNE', Que la Chambre se mette en Comité de toute la Chambre, sur le Message de l'Assemblée.

Lundi, 11e
Avril, 1803.

La Chambre, conformément à l'ordre, s'est ajournée à loisir, et s'est formée en Comité de toute la Chambre, sur le Message de l'Assemblée.

Quelque temps après la Chambre s'est remise, et l'Honorable Mr. Baby a fait Rapport, "Que le Comité avoit passé la Résolution suivante:

RESOLU, Que les 33e. et 37e. Règles de cette Chambre soient rescindées, et qu'au lieu d'icelles, un Membre de l'Assemblée soit reçu à la barre, comme leur Messager, les Membres de cette Chambre étant assis.

ORDONNE', Que la résolution ci-dessus soit communiquée à la Chambre d'Assemblée, par le Maître en Chancellerie.—J. C. 3. p. 436.

Il a été proposé,

Que les Honorables Messieurs, Sir George Pownall, Caldwell, Taschereau et le Juge Williams, soient commis à l'effet de chercher des précédents, concernant l'admission des Requêtes contre des Bills de Subsidés, et qu'ils s'assemblent et s'ajournent quand il leur plaira.—J. C. p. 58.

Mardi, 26e
Février,
1805.

L'Honorable Sir George Pownall a fait Rapport de la part du Comité chargé de chercher des précédents au sujet de l'admission des Requêtes contre des Bills de Subside, "Que cette pratique s'étoit étendue aussi strictement qu'elle devoit l'être à refuser de recevoir seulement les Requêtes contre les taxes que la Chambre des Communes devoit imposer pour le service de l'année courante.

"C'étoit sur ce même principe que la Chambre des Lords avoit établi la même Règle de pratique—voyez leur Journal du 3e. Mai, 1736, et du 18e. Juin, 1783, où des Requêtes présentées contre des Bills pour imposer des taxes pour le service de l'année courante, ont été rejetées.

"En lisant la Requête de plusieurs agents pour les Barbades, la Jamaïque, les Antilles, St. Christophe et Nevis, et des Marchands, Planteurs, et d'autres Commerçans intéressés dans les Colonies de Sucre en Amérique, appartenantes à la Grande Bretagne, exprimant leur crainte que si le Bill pour mettre des droits

Mardi, 5e
Mars, 1805.

Précédens d'Hatsel, Vol. 3, p. 211. Sous le chef des Pétitions sur des matières de subsidés, observations sur l'Acte de les recevoir ou rejeter.

Précédens d'Hatsel, Vol. 3, p. 213. Sous le même chef que ci-dessus mentionné.

Pétition des Marchands des Indes Occidentales contre le Bill pour le gin.